
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 08/1/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
ΘΕΜΑ: «Αδιανόητη η εγκατάσταση φωτοβολταϊκού σταθμού μεγέθους 

πόλεως από τον Δήμο Μάνδρας - Ειδυλλίας έως τον Δήμο 
Τανάγρας» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως αναφέρει η «Κίνηση για την Προστασία των Νησίδων», μια Κίνηση «για την 
προστασία της φύσης και της άγριας ζωής από την ενεργειακή λεηλασία, την 
ανεξέλεγκτη τουριστική ανάπτυξη και τις ρυπογόνες βιομηχανικές δραστηριότητες», 
«ίλιγγο προκαλεί το μέγεθος ενός φωτοβολταϊκού σταθμού που έχει τεθεί σε δημόσια 
διαβούλευση στις Ερυθρές Αττικής. Η συνολική εγκατεστημένη ισχύς του σταθμού είναι 
300 ΜW(!)». Ο εν λόγω φωτοβολταϊκός σταθμός (γερμανικών συμφερόντων) θα 
εκτείνεται από τον Δήμο Μάνδρας - Ειδυλλίας (Δυτικής Αττικής) έως τον Δήμο Τανάγρας 
Βοιωτίας. Επιπλέον, στην ίδια ακριβώς περιοχή σχεδιάζεται ακόμη ένας φωτοβολταϊκός 
σταθμός 60 ΜW. Η συνολική δε έκταση που θα καταλαμβάνει το σύνολο των 
φωτοβολταϊκών (στις πλαγιές του όρους Πάστρα) θα ξεπερνά τα 10.000 στρέμματα! Η 
ευρύτερη περιοχή μεταξύ των προαναφερόμενων Δήμων είναι δασική και επιβαρυμένη 
από βιομηχανικές δραστηριότητες. Συνεπώς, η εγκατάσταση των φωτοβολταϊκών θα 
σήμαινε τόσο την κοπή χιλιάδων δέντρων και την κατ΄ επέκταση απογύμνωση του 
εδάφους όσο και της επιπρόσθετης ρυπογόνου επιβάρυνσης της περιοχής. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως αποτρέψετε την αποψίλωση του όρους Πάστρα δια ενεργειών 
διακοπής πάσας ενέργειας δέσμευσης τεραστίων εκτάσεων και εγκατάστασης επ΄ 
αυτών (Δήμο Μάνδρας - Ειδυλλίας/Δήμο Τανάγρας) φωτοβολταικών σταθμών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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